

CYBER SECURITY

PROPOSED DATES: April 5-9, 2027

TARGET GROUP | Intermediate level of training on cyber risk regulation and supervision to non-specialist financial sector supervisors.

DESCRIPTION | The 5-day workshop, delivered by the IMF's Monetary and Capital Markets Department (MCM) in cooperation with the Caucasus, Central Asia, and Mongolia Regional Capacity Development Center (CCAMTAC), will provide practical cyber security lessons and tips to regulators and supervisors for their daily supervisory activities. The sessions will be instructional, as well as interactive, through group exercises, case studies, and a cyber simulation exercise.

OBJECTIVES | Upon completion of this workshop, participants will be able to:

- Raise awareness among cyber risk regulators and supervisors about key cyber risk management concepts.
- Gain practical insights for the development of effective cyber risk regulations.
- Adopt best practices in supervisory approaches.
- Recognize the significance of cyber security.

LANGUAGE | The workshop will be delivered in English language, with simultaneous interpretation to Russian.

ПРЕДЛАГАЕМЫЕ ДАТЫ: 5-9 апреля 2027 г.

ЦЕЛЕВАЯ АУДИТОРИЯ | Обучение промежуточного уровня по вопросам регулирования и надзора за киберрисками для сотрудников, не специализирующихся в сфере надзора за финансовым сектором.

ОПИСАНИЕ | В ходе пятидневного семинара, который будет проведен Департаментом денежно-кредитных систем и рынков капитала (ДДК) МВФ в сотрудничестве с ЦТП-КЦАМ, будут представлены практические сессии в области кибербезопасности и рекомендации для органов регулирования и надзора в отношении их повседневной надзорной деятельности. Сессии будут как методическими, так и интерактивными, включая групповые упражнения, разбор конкретных случаев и симуляционные занятия по кибербезопасности.

ЦЕЛИ | По завершении семинара участники смогут:

- Повысить осведомленность органов регулирования и надзора за киберрисками о ключевых концепциях управления киберрисками.
- Получить практические знания для разработки эффективных правил регулирования киберрисков.
- Внедрить передовые методы в надзорную деятельность.
- Осознать важность кибербезопасности.

ЯЗЫК | Семинар будет проводиться на английском языке с синхронным переводом на русский язык.